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       Přítel předseda přivítal přítomné a všechny pohostil obloženými chlebíčky, neb se právě dožívá 68 let!     

Přítel Pláteník připomněl, že příští rok to bude 30 let, kdy je přítel Zdych 30 let nepřetržitě předsedou ZO! 

Přítomní včelaři se připojili ke gratulaci jednatelky s přáním pevného zdraví a ještě dlouhého setrvání ve funkci.  

Organizace léčení 

Dle přítelkyně Belušové se na organizaci sběru měli nic nemění. Po novém roce dáme vzorek na vyšetření moru 

včelího plodu. Vzorek na varroázu je povinný. Dle Ministerstva zemědělství - pokud brát dotace tak respektovat 

povinné vyšetření. Je to ostatně nejjednodušší vyšetření. MZe bohužel nespolupracuje s kraji, některé by to 

rovnou finančně podpořily. Dokud je vyplácena dotace 1.D, bude se monitorovat zdravotní stav. Kraje se odklání 

od podpory začínajících včelařů a vzdělávání je dotováno z jiných stran.   

Přítel Červinka udělal odbočku o vzdělávání v Nasavrkách a v Blatné. Koloval také nabídkový list učiliště 

v Nasavrkách, s aktuální anoncí o včelařském rychlokurzu v oborech chovatel včel a zpracovatel včelích 

produktů.  

Jednání Republikového výboru 

Přítelkyně Belušová poreferovala o jednání Republikového výboru a o průběhu rekonstrukce svazového sídla 

v Křemencové ul. Odhlasoval se návrh použít na práce v první etapě 25 mil. ze svépomocného fondu. Přítelkyně 

Belušová se zdržela hlasování pro nedostatek informací a stále nejasný plán rekonstrukce, absence projektu, 

celkového rozpočtu a způsobů financování. Pozemek sídla v Křemencové darovalo město za podmínky, že 

v případě prodeje ji ČSV nabídne zpět městu.  Existují návrhy, kde vzít na další průběh rekonstrukce (odhad 40-

70 mil.) - mimořádný členský příspěvek (např. 1000,- Kč), veřejná sbírka či úvěr. Není však vize, z čeho by se úvěr 

splácel, rozpočet ČSV negeneruje rezervy, co sekretariát obdrží, to utratí. Probíhá nové výběrové řízení na tisky 

časopisu a distribuci v hodnotě cca 9. mil. Elektronická verze žádnou úsporu nepřinesla, jen bylo investováno do 

Portálu včelaře, včetně další údržby systému.  

Různé 

Spolu s letákem ohledně Nasavrk kolovala i nabídka těst Apifood. Ten v nějakém množství přiveze paní 

z Annkasu. Těsto bude možné si koupit na příští schůzi (do vyčerpání přivezeného množství).   

Jsou dobré reference na zpracovávání vosku pana Smolíka u Kolína 75 Kč/kg.  

Přítel Červinka nabídl 5 posledních dotovaných Varromedů.  

Termíny schůze 

Klasicky první setkání vychází na 1.1., takže se sejdeme až 8.1. V únorovém termínu bude výroční volební schůze 

(ta s občerstvením), kde je žádoucí, abychom se sešli v hojném počtu. Pozvánka, včetně programu této schůze, 

dorazí každému emailem.  

Zapsal přítel Jan Červený 

 

 


